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 Београд -- Са љотићевцима немам о чему да разговарам, каже лидер ЛСВ Ненад Чанак
на замерке што се као опозициони лидер није прикључио Савезу за Србију.

  

  

Он је прецизирао да у савезу са Дверима нема шта да тражи.

  

"То што они кажу 'када ове склонимо, ми ћемо лако на изборима', е, па нећемо лако на
изборима, јер се такве ствари морају сећи у корену и одмах. То што такве организације
нису забрањене у овој земљи је огромна мрља на антифашистичкој традицији Србије",
рекао је Чанак за Пинк ТВ.

  

Он је рекао да Савез за Србију не може да се пореди са ДОС-ом, да су се у ДОС-у
окупили око три тачке, а то су - смена Слободана Милошевића, ослобађање медија,
слободни избори.

  

Признаје да је био скептичан тада према неким члановима ДОС-а, као што је Небојша
Човић или генерал Вук Обрадовић, Војислав Коштуница.

  

"Показало се да је ДОС имао историјску улогу и откочио је историјски процес, који је
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Милошевић зауставио. То се касније није развило, како је могло", истакао је он. Истиче
да СЗС није окупљање тог типа, да они у ДОС-у нису имали љотићевце и покрет као што
су Двери.

  

Подсећа да је политика Трећег рајха била да на окупираној територији праве од
локалног становништва СС одреде који су били најсуровији.

  

Како каже, такав одред у БиХ је била Ханџар дивизија, у Војводини Принц Еуген
дивизија, у Србији - Српски добровољачки корпус Димитрија Љотића. "Не постоји гори
пример квислиншко-колаборационистичког суработништва од љотићеваца", закључио је
он.

  

(Танјуг)
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